
Największy z was niech będzie waszym sługą

Wpisany przez redakcja
sobota, 29 października 2011 18:47

Największy z was niech będzie waszym sługą /Mt23,12/
Zawsze możesz czuć się większy od tego drugiego /jest tyle okazji/. Poczucie wielkości i
ważności wcale nie dotyka tylko tych na świeczniku. Choć oni są narażeni najbardziej.  Służba
drugiemu rodzi się w sercu pokornym, które dostrzega swoją małość i kruchość.  
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